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Z A P Y T A N I E  

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców Osiedla Wenedów, Lutyków, 

Poprzecznej, Obotrytów, Kolejowej, Łużyckiej, Modrzejewskiej, Orlej proszę o wyjaśnienie 

dlaczego w tym roku nie ustawiono choinki świątecznej na Rondzie Solidarności. Mieszkańcy 

miasta zwracają uwagę, że pomijając fakt swojej subiektywnej opinii była to najładniejsza 

choinka świąteczna w mieście, która wprowadzała świąteczny nastrój również 

przyjeżdżających od strony Poznania gości. 
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